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To dobra wiadomość dla często podróżujących drogą powiatową z Makowa do Godzianowa.
Wreszcie wykonano od dawna oczekiwaną przycinkę drzew.

Stare topole rosnące wzdłuż drogi są bardzo rozrośnięte. Gałęzie zwisały, a drogą jechało się niczym
tunelem. Szczególnie niebezpiecznie było tam dla ciężarówek i autobusów. Gałęzie zahaczały o pojazdy.
Gałęzie robiły się jeszcze cięższe tuż po deszczu i stawało się naprawdę niebezpiecznie.

Powiat zlecił przycinkę drzew. Cała droga jest już oczyszczona, widoczność znacznie się poprawiła, nie
ma zagrożenia, że tir nie przyjedzie pod zwisającymi konarami.

Informacja także w papierowym "Głosie" z 21 maja.

Źródło: https://eglos.pl/aktualnosci/item/35656-przycinka-drzew-byla-bardzo-potrzebna


